
THE RECIPROCAL ENFORCEMENT OF
MAINTENANCE ORDERS ACT
(C.C.S.M. c. M20)

Reciprocating States Regulation, amendment

Regulation 93/2000
Registered July 11, 2000

Manitoba Regulation 123/87 amended

1 The Reciprocating States Regulation, Manitoba Regulation 123/87, is amended by this regulation.

2 In the French version of the title of the regulation and in section 1, by striking out "états" and substituting "États".

3 Item F of section 1 is amended

(a) by adding "Republic of Austria" before "England and Northern Ireland"; and

(b) in the French version, by striking out "L'état de Jersey" and substituting "L'État de Jersey".

4 Item G of section 1 is repealed and the following is substituted:

G. The United States, including the fifty states, American Samoa, District of Columbia, Guam, Puerto Rico, United States Virgin Islands and any other jurisdiction of the United States participating in Title IV-D of the *Social Security Act* (U.S.A.);

The Queen's Printer
for the Province of Manitoba

LOI SUR LA RÉCIPROCITÉ D'EXÉCUTION DES
ORDONNANCES ALIMENTAIRES
(c. M20 de la C.P.L.M.)

Règlement modifiant le Règlement concernant les états d'exécution réciproque

Règlement 93/2000
Date d'enregistrement : le 11 juillet 2000

Modification du R.M. 123/87

1 Le présent règlement modifie le Règlement concernant les états d'exécution réciproque, R.M. 123/87.

2 Le titre et l'article 1 de la version française sont modifiés par substitution, à « états », de « États ».

3 Le point F de l'article 1 est modifié :

a) par adjonction, avant « La République populaire de Pologne », de « La République d'Autriche »;

b) dans la version française, par substitution, à « L'état de Jersey », de « L'État de Jersey ».

4 Le point G est remplacé par ce qui suit :

G. Les cinquante États-Unis d'Amérique, y compris les Samoa américaines, le district de Columbia, Guam, Puerto Rico, les Îles Vierges des États-Unis et tout autre territoire des États-Unis participant au *Titre IV-D* de la *Social Security Act* des États-Unis.

L'Imprimeur de la Reine
du Manitoba